
GRUNDEJERFORENINGEN
BAKKEVÆNGET

REFERAT AF GENERALFORSAMLING D. 1. APRIL 2022
12 parceller repræsenteret.

1. Valg af dirigent:
Michael (nr. 24) blev valgt.

2. Bestyrelsen beretning:
Formanden beretter at det har været et stille år.
Bestyrelsen fortæller at lågen for enden af Bakkevænget endnu ikke er lavet grundet ekstra omkostninger vedr. hjemmesiden.
Formanden fortæller at han ikke har kunne få dialog med rideskolen (vedr. generende røg). Tina fra nr 41 vil meget gerne følge op da hun har 
god relation med rideskolen.
Der er søgt pulje vedr. omlægning af hjørner til biodiversitet. Dette er blevet afslået.

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab:
Karen (nr. 31) fremlagde regnskab der blev godkendt. 
Michael (nr 24) spurgte til hvorfor lågen for enden af vejen ikke er blevet lavet, da der står penge på foreningens konto. Karen forklarer at stort 
set alle penge har været “låst” grundet det mulige biodiversitetsprojekt.
Karen fortæller at der 4 husstande i restance.

4. Valg af 1 bestyrelsesmedlem i henhold til §9 i vedtægterne:
Karina (nr 2) udtræde af bestyrelsen, da Karina og Rune har solgt huset.
Kerleif (nr. 7) blev valgt som sekretær.
Lasse (nr. 16) blev genvalgt som formand.

5. Indkomne forslag
Ingen

6. Fremlæggelse af budget:
Budget fremlagt af Karen. Dette blev godkendt.

Rune fortsætter vedligehold og hosting af hjemmeside. Omkostning vil være kr. 400-500 årligt.

7. Evt.:
Arbejdsdag aftalt til 4. September kl 10. Vi mødes for enden af Bakkevænget. Der er efterfølgende frokost. Nærmere info tilgår.

Mia (nr. 24) foreslår at man kan forholdsvis billigt lave en bom i metal for enden af vejen i stedet for en låge. Bestyrelsen tager imod forslaget.

Michael (nr. 24) undrer sig kraftigt over at lågen endnu ikke er lavet, da det er 2 år siden bestyrelsen blev pålagt opgaven.
Endvidere ønskes en plan for hvad bestyrelsen vil gøre med de nuværende hjørner (der ved tidligere GF er besluttet ændret), da Karen 
fortæller at der ikke er økonomi til den planlagte ændring.

Der klages over dårligt udsyn på vejen, da der holder mange biler. Der opfordres til at parkere på egen grund, eller tænke over parkering da 
der ofte opstår farlige situationer.

Der opfordres til nyt festudvalg, hvis der ønskes vejfest mv.

Generalforsamlingen sluttede som sædvanlig med en hyggelig snak over bordene og lidt godt til ganen.

- HUSK at betale grundejerkontingentet på kr. 200,- via netbank på reg.nr. 1551- kontonr. 4208498. Husk navn og husnummer på din 
indbetaling.

Mvh.

Lasse Bengtsson nr. 16, formand,
Karen Sejerøe nr. 31, kasser og  
Karina Riis-Larsen nr. 2, sekretær (afgående)

Husk at bruge hjemmesiden:
www.bakkevaenget.dk
og facebooksiden: Bakkevænget, Store Rørbæk 


